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Verslag en afspraken van de vergadering 14 mei  2024 . 
 
Aanwezig : Jelle Nutma; voorzitter, Jappie Borger; versl.  Karla van Leersum , Auke v.d. Kooi, 
Alexander Hendriks , Hilbrand de Jong, Corrie Kool; secr. en  Rienk Bouma 
Namens de gemeente: Cor de Val, Melissa Lohuizen en wethouders: Tj. Brinkman en 
J. Boerema 
Afwezig :  m.k. Martin Schaper en Johan Kootstra 
 

1. Voorzitter Jelle Nutma opent de bijeenkomst. Een speciale bijeenkomst omdat 
vanavond de 3 nieuwe adviesraadsleden officieel benoemd zullen worden door 
wethouder Tj. Brinkman. Tevens kunnen wij kennismaken met onze nieuwe 
wethouder Jelle Boerema 

 
2. Wethouder Tj. Brinkman neemt hierna het woord, om Jelle Nutma, Hilbrand de Jong 

en Jappie Borger officieel te benoemen als adviesraadsleden. De 3 nieuwe leden 
krijgen een fraai boeket bloemen en de officiële “ benoemingsbrief “ 
Hierna stelt onze nieuwe wethouder J. Boerema zich voor aan de adviesraadsleden. 
We doen daarna even een kort voorstel rondje zodat ook wethouder Boerema op de 
hoogte is van wie er in onze adviesraad zitten.  

 
3. De agenda wordt onveranderd vastgesteld. 

 
4. Karla en Corrie zullen zitting nemen in een werkgroepje samen met o.a. Anita 

Scheeringa. Het doel is de mogelijkheden onderzoeken om het aanvraagproces van de 
gemeentelijke minimaregelingen te vereenvoudigen. 
 

5. - De volgende vergadering is 18 juni. 
- Alexander geeft een kort maar heldere aanvulling op het naar iedereen gemailde  
  Octas rapport. Het omvat een nieuw arbeidsongeschiktheidsstelsel wat meer  
  aandacht , vertrouwen en zekerheid moet geven aan betrokkenen . 
 

6. Het verslag van de bijeenkomst van 9 april wordt vastgesteld. 
 

7. Karla geeft aan dat de voorzieningenwijzer nog erg onbekend is bij de doelgroep. Dit 
zal ook worden meegenomen naar de armoedetafel. Het gaat wel vaak om redelijk 
lange trajecten van een half jaar of langer. Tevens ook veel 1 op 1. 



 
8. Het huishoudelijk reglement zal door Jelle en Corrie onder de loep worden genomen. 

Er zal worden gekeken of er nog aanpassingen moeten worden gedaan dit in verband 
met de geldende verordening. Een tip van Hilbrand is om ook rekening te gaan houden 
met de indexatie. Goed is om kennis en ervaring uit te kunnen wisselen met 
gemeenten uit de omgeving welke met dezelfde vraagstukken worstelen. 

 
9. De website is nog in voorbereiding. Hielke Jan had de afgelopen 3 week vakantie zodat 

hij de door ons gewenste aanpassingen nog niet kon uitvoeren. 
 

10.  -18 juni zullen we iedereen op de foto zetten voor de vernieuwde website. 
- Hilbrand geeft aan dat hij voor een van onze volgende bijeenkomsten een impressie 
wil geven over “Waar staat jouw Gemeente”. Dit zal waarschijnlijk tijdens de 
bijeenkomst van 9 juli zijn. 

 
Afspraken: 

- 18 juni, Individuele foto’s maken van iedereen voor de website. 
- Presentatie Onderzoek Rekenkamer Armoedebeleid, 18 juni  
 


